
Verslag vergadering adviesraad bibliotheek 

Woensdag 12 oktober 2022, 19.30u in de raadzaal gemeentehuis 

1.  Aanwezigen:  

Pieter van Roosendael, Rudy Willems, Mariette Brangers, Lydia Cautereels, 

Christel  Vande Put, Jan van Duffel, Rit Laenen 

           Verontschuldigt: Hilde Roelants, Marina de Wolf, Wieza van Hooghten, 

Lucas Somers, Agnes Der Kinderen, Jos Rombouts, Mieke de Moor 

2. Verslag van vorige vergadering 24 mei 2022.   

Bemerkingen: meer uitleg door Pieter Van Roosendael 

gemaakt door Luc Somers, Erik Crombez en de nota van Jan Van Duffel.   

 

Paragraaf 3, laatste zin vorig verslag. 

 Kleine nuance, toevoeging in de zin:  wij geven advies maar we beheren niet 

MEER 

N.a.v. brief door Jan van Duffel is er gevraagd om op te lijsten wie welke taken 

uitvoert in de bib. Dit is ook de bezorgdheid van Erik. 

Korte samenvatting: Lindy, Hilde en ikzelf voeren de taken van Jan uit waarbij 

Hilde het technische gedeelte beheert, Lindy de jeugdwerking en het algemene 

financiële luik en ikzelf het algemene administratieve beheer en waar nodig het 

opstellen van de werkagenda.   Dit alles boven op ons gangbare takenpakket.  

Krisje, Leen en Ilona zijn inzetbaar waar nodig, dit ook naast hun eigenlijke 

takenpakket. 

Opm. Taken van Gerdi zijn verdeeld over allen.  Momenteel nog geen 

hervatting van het werk, zeker tot einde 2022 afwezig. 

Opm. Voor het VTC wordt de vacature opengesteld voor een functionaris, 

dit wordt dus een overkoepelende functie. 

 

3. Actuele werking van de Bib 

- Personeelssituatie: Rita geeft de huidige situatie weer. 

Zie bovenstaande alinea 



- Evolutie van de uitleencijfers: Rita geeft dit weer met de nodige 

statistieken.  Hierbij ook een kijk op de extra aandacht naar 

woonzorgcentra en scholen toe. 

Statistieken getrokken uit Wise geven weer dat er absoluut geen sprake is van 

een neerwaartse werking.  Uitleencijfers stijgen, ledenaantal blijft stabiel.  

Verklaring hiervoor is dat het aantal uitleningen per bib-pasje opgetrokken 

werd tot 15 st waardoor er minder pasjes in actief gebruik zijn terwijl de 

uitleningen stijgen. 

Cijfers van 1/01/2022 tot 7/10/2022  actieve leden = 3397 

                                                                     Uitleningen totaal = 69675 

                                                                    Bezit = 64126 boeken en AVM.  

Tijdschriften zijn hier niet inbegrepen.  

 

 Wise als software programma voor de bib werking vertoont nog steeds 

mankementjes die ondergaan moeten worden.  Met kleine stappen 

vooruitgang.   

Conclusie: Wise is een constante leerschool 

- ICT: broodnodige ondersteuning komt er na het aanwerven van een 

extra ICT-medewerker (Robin) 

Robin is dinsdag 11/10 langs geweest en heeft onmiddellijk de stand van 

zaken opgetekend.  Prioritair is WIFI installeren. 

- Aankoopbeleid collectie: momenteel loopt de aankoop ons voor.  We 

moeten een achterstand van verwerken inhalen.  Extra personeel is 

een verademing. 

 

- Activiteiten / projecten 

• Boekstart blijft lopen, is succesvol.  Mondt uit in tal van nieuwe 

inschrijvingen. 

• Tentoonstelling lagere school via Villa Verbeelding start in 

november.  De aankondiging en de inhoud ervan kan je via de 

catalogus van onze bib bekijken 



• Sint-Niklaasproject uitgewerkt. Wordt net zoals vorig jaar een 

Sintenwandeling doorheen onze gemeente.  Zie ook daar 

aankondiging catalogus. 

• Verkoop oude boeken einde juni blijft behouden 

• Uit met … Vlieg.  Thema dit jaar was Geuren. Blijkbaar hebben 

we niet al te veel geur verspreid dit jaar, iets minden 

geïnteresseerden.  Vernieuwing van aanpak wenselijk, Krisje 

gaat hier zeker haar bijdrage toe leveren.  Ideeën altijd 

welkom. 

• Project rond 100 jaar bibliotheekwezen.  Er wordt best een 

werkgroep rond opgericht.  Erik wil zich hier alvast voor 

inzetten.  Best een oproep lanceren om extra hulp te bekomen.  

Vanuit de bib voorzien wij materialen die nuttig zijn.  Jan bezit 

hier uit zijn geheugen alleen al ook over massa info, ik 

contacteer hem hierover. 

• Nood aan activiteit voor jong volwassenen, volwassenen.  

Ideeën?  Jongeren leven digitaal, gegeven om mee te nemen 

naar de nieuwe bib.   

- E-boeken aanbod: interesse blijft.  Statistieken worden voorgelegd. 

Oekraïne crisis heeft de toename naar anderstalige boeken goed 

doorstaan. 

 Het gebruik van e-boeken ga ik navragen bij Cultuurconnect.  Eens 

bericht hierover stuur ik dat na. 

- Bibburen zijn uit Corona-modus.  Wisselwerking loopt terug als 

vanouds.  Ook hier kunnen ook projecten uit komen voor 

volwassenen. 

                 Eerstvolgende vergadering is gepland op 18/10/2022.   

4. Project nieuwe Bib 

- Stand van zaken wordt belicht door Schepenen Willems. 

Bezorgdheid omtrent budgetten is geuit.    Indien er grondige wijzigingen 

inzake de bouwplannen moeten gebeuren wordt de raad daar van op de 

hoogte gebracht.                                                                                         

Schepenen Willems bevestigt dat er momenteel geen afzeggingen door 



aannemers lopen.  Dus einddatum van het project ligt momenteel op Zomer 

2024.    

- Bibbezoek op verplaatsing wenselijk? 

Rit neemt contact op met bibliotheek Bonheiden.  Eens meer info stuur ik de 

voorzitter een bericht. Andere voorstellen mogen ook nog steeds voorgelegd 

worden. 

5. Rondvraag 

- Hervatting van vraag omtrent invulling van de taak van de raadsleden 

- Uitleenuren herzien mogelijk: nu en in de toekomst (vb. woensdag na 

17.00u is een dood moment in de uitleen) 

Samen met de algemeen directeur A. Smeets hebben wij als personeel beslist 

om dit uit te stellen en de aanpassing pas door te voeren in de nieuwe bib. 

 

6. Volgende vergadering: 

- 3 vergaderingen per jaar: februari - mei – oktober.  

-  

15/02/2023 om 19.30u in de raadzaal gemeentehuis 

 

Eric Crombez bedankt het personeel van bib Zandhoven voor de inzet en 

vriendelijkheid.  Dit compliment wordt 100% in dank aanvaard door ons allen. 

 Opgemaakt te Zandhoven, 14 oktober 2022 

Rita Laenen,   

bib Zandhoven  

 


